
 

 

 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre rodovú rovnosť UCM v Trnave  

2. decembra 2024  

 

Prítomní: DRAKOVÁ Zuzana; IVANOVIČ David; MATUŠÍKOVÁ Ildikó; ŠTEFÁNKOVÁ Jana; 
VOZÁR David; HURAJOVÁ Anna; KOTYROVÁ ŠTEFÁNIKOVÁ Gabriela; HUDECOVÁ Martina; 
SVETLÍKOVÁ Soňa 

podľa zoznamu účastníčok/kov v Teams – ŠKVARENINOVÁ Oľga; MALIAROVÁ Mária 

Program: 

1. Otvorenie, predhovor predsedníčky Komisie pre rodovú rovnosť na UCM 
2. Vyhodnotenie uznesení z minulého stretnutia (18.6.2024) 
3. Diskusia k podnetu Dr. Kurajdu na zabezpečenie rovnosti pohlaví na UCM, ktorý bol 

doručený predsedníčke KRR Dr. Drakovej 
4. Zloženie KRR 
5. Dotazník pre monitorovanie rodovej rovnosti na UCM 
6. Záver 

1. Otvorenie 

Predsedníčka KRR, PhDr. Zuzana Draková, PhD., privítala prítomných na zasadnutí a 
predniesla úvodný príhovor. 

2. Vyhodnotenie uznesení z predchádzajúceho stretnutia 

Predsedníčka oboznámila účastníkov s plnením uznesení z 18. júna 2024: 

• Uznesenia 2 a 3 boli splnené. 
• K uzneseniu 1 bola prisľúbená súčinnosť kvestorátu pri tvorbe budúcoročnej 

správy. 

3. Diskusia k podnetu Dr. Kurajdu 

Predsedníčka informovala o podnete Dr. Kurajdu, ktorý poukazoval na možnú nerov-
nosť pohlaví na UCM a navrhoval riešenia. 



 

 

 

• Prof. Matušíková tlmočila stanovisko univerzitnej právničky JUDr. Papcunovej, 
ktorá konštatovala, že k diskriminácii ani znevýhodneniu v zmysle zákona nedo-
šlo. 

• Podpredseda KRR, Dr. Ivanovič, uviedol, že takéto podnety patria pod referát 
kontroly a nie pod KRR, ktorá nemá kompetenciu ich prerokovávať.  

• Dr. Štefánková skonštatovala, že podnet mal byť adresovaný ombudsmanovi 
rektorátu. Podčiarkla potrebu väčšej informovanosti zamestnanectva a študen-
tstva o orgánoch, ktoré riešia diskrimináciu, príp. iné problémy. Zdôraznila po-
trebu revízie a  aktualizácie dokumentov UCM pre ujasnenie procesov a kompe-
tencií. Tento krok je dôležitý pri tvorbe nového akčného plánu. 

• Podpredseda KRR navrhol úpravu agendy KRR na podporu rovnosti príležitostí 
v oblasti work-life balance a wellbeing. 

• Prorektorka Matušíková upozornila, že informovanosť o ombudsmanstve a jeho 
pôsobení ako aj presnej náplne agendy rodovej rovnosti je potrebné zvýšiť. 

• KRR sa zhodla, že podnet Dr. Kurajdu je neopodstatnený. 

Uznesenia k bodu: 

1. KRR posunie podnet Dr. Kurajdu na referát kontroly; ukladá predsedníčke Dr. 
vypracovať oficiálny list. 

2. KRR ukladá predsedníčke Dr. Drakovej vypracovať vyjadrenie na podnet Dr. Ku-
rajdu v zmysle, že jeho podnet nereflektuje na oficiálnu stratégiu UCM zame-
ranú vyváženosť rodovo-podmienených príležitostí v akademickom priestore. 

3. KRR navrhuje Centru služieb pre podporu vedy, výskumu a umeleckej činnosti 
UCM vypracovať materiály o postupoch riešenia podnetov a o kompetentných 
orgánoch v záujme podpory informovanosti na fakultách/UCM. 

4. KRR konštatovala potrebu revízie dokumentov a ich zohľadnenie pri príprave 
nového akčného plánu implementácie rodovej rovnosti v budúcom roku. 

5. KRR berie na vedomie plánované certifikované školenie pre ombudsmanov a 
ombudsmaniek UCM začiatkom budúceho roka. 

4. Zloženie Komisie pre rodovú rovnosť 

Komisia diskutovala o aktivite členov a členiek KRR. Po legislatívnych úpravách bude 
aktualizované zloženie KRR. 

Uznesenie 6: KRR ukladá prorektorke prof. Matušíkovej požiadať vedenia fakúlt a 
inštitútu o zabezpečenie účasti osôb, ktoré by pôsobili ako "dôverné osoby" pre agendu 
rodovej rovnosti ale aj iné citlivé problémy na súčastiach. Je potrebné zváženie výmeny 
personálneho zabezpečenia týchto pozícií. 

 



 

 

 

 

5. Dotazník pre monitorovanie rodovej rovnosti 

KRR diskutovala o potrebe a frekvencii distribúcie dotazníka. Dr. Štefánková informo-
vala o zámeroch Oddelenia pre kvalitu na UCM ohľadne získavania spätnej väzby na 
UCM v zmysle smernice. V tomto smere je potrebné zvážiť, či otázky smerujúce k ro-
dovej rovnosti budú súčasťou hlavných univerzitných dotazníkov alebo budú pone-
chané ako samostatné. Konkrétne rozhodnutie bude prijaté na najbližšom zasadnutí. 

Uznesenie 7: Do najbližšieho stretnutia KRR je potrebné zvažovať smerovanie dotaz-
níka a určiť jeho frekvenciu v novom akčnom pláne. Informácie a možnosti poskytne 
KRR prof. Matušíková v súčinnosti s Dr. Štefánkovou do najbližšieho zasadnutia KRR. 

6. Záver 

Predsedníčka Dr. Draková poďakovala prítomným za účasť a ich prácu. 

 
 
 

V Trnave 2. decembra 2024 

 

Zapísala:  PhDr. Soňa Svetlíková, PhD.               ------------------------------- 

 

Overil:  Ing. Martina Hudecová, PhD.                 ------------------------------- 

 

 


